



**EMBASSY OF STATE OF KUWAIT  
CULTURAL DIVISION- OTTAWA- CANADA**

47 CLARENCE ST, OTTAWA ON K1N 9K1 TELEPHONE: (613) 241-8444 FAX: 613-241-8441

**رسالة إلى أبنائنا المبتعثين**

**أبناؤنا الطلبة والطالبات،**

في ظل الأوضاع الراهنة التي تشهدها المنطقة وما يصاحبها من تطورات متسارعة، نؤكد لكم في وزارة التعليم العالي أننا نتابع المستجدات باهتمام مستمر، ونحرص على الاطمئنان على أوضاعكم في مختلف دول الابتعاث.

وندرك أن مثل هذه التطورات قد تثير القلق لدى البعض، إلا أنها تبقى ضمن المتغيرات التي تمر بها المنطقة بين حين وآخر، وهو ما يستدعي التحلي بالهدوء والتركيز على الهدف الأساسي من الابتعاث، وهو التحصيل العلمي والتميز الأكاديمي.

كما تؤكد الوزارة أن المسيرة الدراسية للطلبة المبتعثين مستمرة وفق الأنظمة المعمول بها لكل بلد دراسي، مع متابعة مستمرة لأوضاعهم في مختلف دول الابتعاث.

وتعتز الوزارة بكم وبما تمثلونه من صورة مشرفة لشباب دولة الكويت في الخارج، وتدعوكم إلى مواصلة مسيرتكم الدراسية بكل جد واجتهاد، والاستمرار في تحقيق التفوق الذي نفخر به جميعاً.

كما نحثكم على:

- تحري الدقة في متابعة الأخبار وعدم الانسياق وراء الشائعات أو المعلومات غير الموثوقة.
- المحافظة على التركيز في دراستكم واستثمار وقتكم بما يحقق أهدافكم الأكاديمية.
- التواصل مع المكاتب الثقافية أو الجهات المختصة في حال الحاجة إلى أي استفسار أو دعم.

وإذ نؤكد حرص وزارة التعليم العالي على متابعة أوضاعكم بشكل مستمر، فإننا نعمل على تقديم ما يلزم من دعم وإرشاد بما يضمن استقرار مسيرتكم الدراسية.

**راجين لكم دوام التوفيق والنجاح في مسيرتكم العلمية**

**وزارة التعليم العالي**

قنوات التواصل على النحو التالي:

- الأمور الأكاديمية: يرجى التواصل مع مكتب اوتاوا على رقم الهاتف 8444-241(613) +1 وذلك خلال أوقات العمل الرسمية، أو عبر البريد الإلكتروني : [info@kuwaitcultural.ca](mailto:info@kuwaitcultural.ca)
- الحالات الطارئة المتعلقة بالأمور غير الأكاديمية يمكنكم التواصل على رقم الطوارئ: - السفارة في اوتاوا : 6576-513(613) +1



**EMBASSY OF STATE OF KUWAIT  
CULTURAL DIVISION- OTTAWA- CANADA**

47 CLARENCE ST, OTTAWA ON K1N 9K1 TELEPHONE: (613) 241-8444 FAX: 613-241-8441

**Message to Our Students**

**Dear Students,**

In light of the current circumstances and the developments taking place in the region, the Ministry of Higher Education would like to assure you that we are closely monitoring the situation.

We understand that such developments may raise concerns for some; however, these situations remain among the changes that the region experiences from time to time. This calls for maintaining calmness and focusing on the primary objective of your scholarship, which is academic achievement and excellence.

The Ministry also confirms that the academic journey of scholarship students continues in accordance with the regulations and systems applicable in each country of study, with continuous follow-up on students' situations across all scholarship destinations.

The Ministry takes pride in you and in the honorable image you represent of the youth of the State of Kuwait abroad. We encourage you to continue your academic journey with dedication and diligence, and to keep striving for the excellence that we are all proud of.

We also urge you to:

- Verify the accuracy of the news you follow and avoid being influenced by rumors or unreliable information.
- Maintain focus on your studies and invest your time in achieving your academic goals.
- Communicate with the cultural offices or the relevant authorities if you require any inquiries or support.

The Ministry of Higher Education reaffirms its commitment to continuously monitor your situation and provide the necessary support and guidance to ensure the stability of your academic journey.

We wish you continued success and achievement in your academic pursuits.

Ministry of Higher Education

**Communication Channels:**

• For academic matters, please contact the Ottawa Cultural Office at +1 (613)241-8444 during official working hours, or via email at:

[info@kuwaitcultural.ca](mailto:info@kuwaitcultural.ca)

- For Emergency cases related to non-academic matters, you may contact the emergency number:
  - Embassy in Ottawa: +1 (613)513-6576